

zitting van donderdag 22 april 2021

Aanwezig:

Charlotte Castelein, voorzitter
Greta Delie, Ivan Vancayseele, Benedicte Dalle, leden
Stéphanie Anseeuw, schepen
Alain De Coster, Sander Loones, Dominique Wolter Hofmans, raadsleden
Ann-Sofie Beun, secretaris

Verontschuldigd: Suze Bogaerts, lid

Afwezig:

Luc Deltombe, Dirk Decorte, Sam De Rechter, Adelheid Hancke, leden
Dirk Dawyndt, Guido Decorte, Dorine Geersens, schepenen
Henk Ghyselen, Peter Hillewaere, Julie Paelinck, Bart Pieters, Elwin Van Herck, raadsleden
Lander Van Hove, schepen
Marc Vanden Bussche, burgemeester
Patricia Vandenbroucke, Greta Verhaeghe, Koen Ringoot, Sabelle Diatta, raadsleden

Deskundigen, aanwezig: Jean-Philippe Vandeputte (financieel directeur), Jozefien Debaecke (diensthoofd Financiële dienst).

Enkel voor agendapunt 3. : Bert Haerynck (Havana Architectuur), Ruth Pirlet (NAVIGO), Jadrana Demoen (NAVIGO), Ineke Steevens (NAVIGO).

Enkel voor agendapunt 3. - volgende leden Gecoro : Leen Declerck (diensthoofd Stedenbouw), Peter Van Acker, Greta Vandewoude, Cis Loones, Eddy Schramme.

De voorzitter opent de vergadering om 08u05.

1 VERWELKOMING DOOR COMMISSIEVOORZITTER CHARLOTTE CASTEILEIN

2 INLEIDING DOOR SCHEPEN VAN CULTUUR STEPHANIE ANSEEUW

Schepen van Cultuur Anseeuw S. verwelkomt alle aanwezige commissieleden en gemeenteraadsleden, en in het bijzonder de leden van de Gecoro. Ze licht toe dat er een nieuwe vleugel zal worden gebouwd aan het NAVIGO-Nationaal Visserijmuseum, dit met de bedoeling om er potvis Valentijn van Sint-André onder te brengen. Dat een verhoging en verruiming van de huidige ruimtes onvoldoende waren en men zich bijgevolg genoodzaakt zag de ganse vleugel te vernieuwen, ook de ruimtes waar nu de strandvisserij e.a. zijn ondergebracht. De schepen verwijst hierbij naar de impact van deze nieuwbouw op Oostduinkerke-dorp, vandaar dat ze het nuttig achtte ook de leden van de Gecoro uit te nodigen. Ze vermeldt tenslotte dat het project momenteel in een laatste rechte lijn voor de aanvraag van een bouwvergunning zit.

Schepen Anseeuw S. geeft vervolgens het woord aan Bert Haerynck, architect van Havana Architectuur.

3 TOELICHTING M.B.T. DE INFRASTRUCTUURWERKEN NAVIGO-NATIONAAL VISSERIJMUSEUM : NIEUW DEPOTGEBOUW EN POTVISVLEUGEL DOOR ARCHITECT HAVANA ARCHITECTUUR BERT HAERYNCK

Bert Haerynck, architect bij Havana Architectuur en ontwerper van het nieuwe depotgebouw en de potvisvleugel, licht het project nader toe aan de hand van beeld- en planmateriaal.

Qua timing van dit project voorziet architect Haerynck B. om medio mei de omgevingsvergunning te kunnen aanvragen, het aanbestedingsdossier dan tegen september klaar te hebben waarvan publicatie pas in november, dit om redenen van subsidiemogelijkheden, om dan begin 2022 de werken te starten zodat tegen eind 2023/begin 2024 beide gebouwen gebruiksklaar zijn. Om gedurende slechts 1 periode een werf te hebben, werd er beslist om de bouwwerken van beide gebouwen gelijktijdig aan te pakken.

Schepen Anseeuw S. sluit af met de mededeling dat zij alvast uitzielt naar een snelle start van de werken, de verwachtingen aldus groot zijn, maar ze alle vertrouwen heeft in de expertise van Havana Architectuur en in het bijzonder van architect Haerynck B. en zijn team.

4 TOELICHTING TER KENNISGEVING M.B.T. DE FINANCIËLE COMPENSATIE AAN VERENIGINGEN OMWILLE VAN CORONAMAATREGELEN (SCHIJF 1 T.E.M. 31/12/2020) DOOR FINANCIËEL DIRECTEUR JEAN-PHILIPPE VANDEPUTTE

Financieel Directeur Vandeputte J.Ph. duidt hoe de betrokken diensten te werk zijn gegaan bij de behandeling van alle aanvragen (18 in totaal), dit voor de periode 13/03/2020 t.e.m. 31/12/2020 (schijf 1), evenals schetst het kader waarbinnen alle overwegingen die leidden tot een aanvaarding, gedeeltelijke of niet-aanvaarding van de dossiers, werden gemaakt en t.a.v. het college werden geformuleerd dat op 12/04 jl. tot een finale beslissing is gekomen.



Financieel Directeur Vandeputte J. Ph. vermeldt dat alle indieners van een dossier nu verder op de hoogte zullen gebracht worden, waarna een uitbetaling kan gebeuren. Het saldo ten bedrage van € 6.487,94 van schijf 1 zal worden overgedragen naar schijf 2.

5. VRAAGSTELLING

Vragen bij agendapunt 3. :

Commissielid Dalle B. vraagt of de architect eventueel problemen verwacht inzake archeologisch onderzoek, iets waar architect Haerynck B. op antwoordt dit eigenlijk niet te verwachten.

Gemeenteraadslid De Coster A. vraagt of er zonnepanelen voorzien zijn op beide gebouwen, waarop architect Haerynck B. antwoordt dat, voor wat het depotgebouw betreft, de afweging tussen zonnepanelen en een groendak werd gemaakt. Dat er uiteindelijk werd gekozen voor een groendak, dit om de last op het gebouw minimaal te houden, evenals het feit dat een groendak een verkoelend effect heeft op de ruimtes die er onder gelegen zijn. Dat wat de potvisvleugel betreft, er wel zonnepanelen zullen geplaatst worden voor zover de ruimte dit (nog) toelaat, temeer ook alle luchtgroepen (techniek voor ventilatie) op het dak zullen worden geplaatst.

Vragen bij agendapunt 4. :

Gemeenteraadslid Loones S. geeft aan de aanpak van dit dossier, uiteindelijk een uitloper van een beslissing van de gemeenteraad, door de betrokken diensten te appreciëren, ook en vooral het feit via deze commissievergadering ingelicht te worden, dit nog voor de verenigingen op de hoogte worden gebracht.

Graag had gemeenteraadslid Loones S. hierbij geweten of er ook met de verenigingen van wie de vraag tot financiële compensatie geweigerd werd (cfr. Sycod, Vrienden der Blinden en Cross to Romania), in dialoog werd gegaan. Waarop de financieel directeur antwoordt dat wat Cross to Romania betreft, dit niet gebeurd is aangezien het hier eigenlijk niet over een aanvraag ging, maar gewoon een mail met de mededeling van een adreswijziging. Dat wat de aanvraag voor het Sycod betreft, het feitelijk om het inbrengen gaat van een kost om bij een mogelijke heropening een tent of chalet te plaatsen voor de exploitatie van drank, dat hierbij in de overweging van goedkeuring/niet-goedkeuring ook werd meegenomen dat zij, net als de andere strandclubs, een investeringssubsidie ter beschikking hebben. Dat wat het ingediende dossier van de Vrienden der Blinden betreft, er enkel het inkomstenverlies van het niet kunnen ontvangen van groepen in kaart werd gebracht, dit voor een totaalbedrag van € 44.000, maar er geen rekening werd gehouden met andere inkomsten (vb. giften) of uitgaven die niet gebeurd zijn (vb. aankoop drank, gebak, ...), dit vb. i.t.t. Ganzeweide die dit wel in rekening bracht. Diensthoofd Financiële dienst Debaecke J. vult aan dat er wel degelijk contact is geweest met de Vrienden der Blinden, maar dat ondanks de belofte om haar een heldere boekhouding te bezorgen, het dossier uiteindelijk onvoldoende transparant was.

Gemeenteraadslid Loones S. merkt op dat de scouts van Koksijde een aanvraag tot financiële compensatie heeft ingediend, dit i.t.t. de scouts Oostduinkerke en vraagt of er nog ruimte is om daar tot een evenwicht te komen, dit met het doel om een eventuele spanning tussen verenigingen te vermijden.

Financieel directeur Vandeputte J. Ph. antwoordt dat enkel er gewerkt werd met de ingediende aanvragen, ook deze via mail en niet via de webapplicatie, iets wat schepen Anseeuw S. bevestigt en aangeeft dat elke vereniging hier zelf zijn/haar verantwoordelijkheid dient in te nemen.

Gemeenteraadslid Loones S. vraagt of er een mogelijkheid bestaat om eventuele verliezen gedaan in de periode 13/03-31/12/2020 nog in te brengen in de 2de schijf (periode 01/01-30/06/2021), iets waarop de financieel directeur antwoordt dat dit op heden niet mogelijk is gelet op het door de gemeenteraad goedgekeurde reglement, tenzij de gemeenteraad zelf zou beslissen om deze te herzien en/of te wijzigen.

Gemeenteraadslid Wolter Hofmans D. vraagt of er rekening werd gehouden met het cumuleren van inkomsten (vb. i.k.v. concessie) door bepaalde strandclubs zoals Sycod waarop de financieel directeur antwoordt dat, behalve Sycod, er geen enkele andere strandclub een aanvraag heeft ingediend, maar mocht dit het geval geweest zijn, ook die aanvragen niet aanvaard zouden geweest zijn, temeer deze niet kan gerecupereerd worden.

Commissielid Dalle B. maakt de bedenking of er voor de 2de periode niet beter nog meer ingezet wordt op de sensibilisering van de verenigingen aangaande welke verliesposten er voor een financiële compensatie in aanmerking komen. Financieel directeur Vandeputte J. Ph. antwoordt dat het gemakkelijker is om bij een onvolledig of onduidelijk dossier bijkomende uitleg op te vragen, dan een communicatie op te starten over wat wel/niet in aanmerking komt, iets wat het voor veel verenigingen nog ingewikkelder zal maken. Door met een vereniging contact op te nemen voor bijkomende uitleg, konden de meeste verenigingen wel begrip opbrengen voor de overwegingen en motivatie tot een niet- of gedeeltelijke aanvaarding.

Er zijn verder geen vragen.

Slot en bedanking door commissievoorzitter Castelein C.

De voorzitter sluit de vergadering om 09u09.

De secretaris,
Ann-Sofie Beun

De voorzitter,
Charlotte Castelein
